



**9-12 September 2025, Split - Croatia**

## **Terms and conditions**

### **Organiser**

**EVEX will take place from 9 to 12 September in Split, Croatia.** The event is organised by the European Vending & Coffee Service Association (EVA – A.I.S.B.L.), with its registered office at 44 Rue Van Eyck, 1000 Brussels, Belgium. VAT number: BE 0420 516 576.

EVEX NIF number: HR-29235525841

### **Programme**

**The full event programme is available on the registration site.**

Here's a sneak peek of what's in store

- **Welcome Reception** – Kick off with an exquisite welcome cocktail and dinner on Tuesday 9 September.
- **Trade Show** – Discover the latest industry innovations and solutions during 2.5 days.
- **EVA General Assembly, conferences with international speakers, workshops for operators** – Dive into 2.5 days of insightful conferences and workshops, supported by an efficient interpretation system.
- **Social Events** – Enjoy exclusive dinners, lunches, and coffee breaks.
- **Networking Activities** – Including a scenic boat cruise from the hotel's private marina!

### **Venues**

EVEX will take place **in Le Méridien Lav, Split**, located in Podstrana just 8 km from Split, a 5-star hotel offering an exceptional setting for an international vending event.

Address: Grljevačka, 2A, Podstrana, Split 21312, Croatia

### **State-of-the-Art Event Facilities**

- Meeting rooms equipped with cutting-edge audiovisual technology.
- Versatile indoor and outdoor spaces, for conferences, networking and product showcases.
- A private marina, providing an exclusive waterfront setting.



## Accommodation & Services

- 378 modern rooms and suites with breathtaking views of the Adriatic
- Premium dining options, featuring Mediterranean cuisine and local specialties.
- A world-class wellness and spa center, offering relaxation after an intense workday.

## Accessibility

- Only 30 minutes from Split International Airport.

With its elegant setting, modern facilities, and high-end service, Le Méridien Lav is the perfect venue to host EVEX 2025, and seamlessly blend work, networking, with relaxation.

For more information about the hotel: [click here](#)

## The EVEX Gala Dinner & Celebration of NAVSA's 70th Anniversary – 10 September

The evening will begin with a scenic **boat cruise** departing from the hotel's private marina, offering a unique perspective of the Adriatic coast. The cruise will be followed by a festive dinner in the heart of Split, at the stylish **Roof 68** rooftop venue. After the dinner, participants will be transported back to Le Méridien hotel by bus.

Dress code: Elegant attire.

For more information about Roof 68: [click here](#).

## Event Access Guidelines

- **EVA Supplier Members**: Access with a registration fee.
- **EVA National Association Members**: Access with a registration fee.
- **Non-EVA Supplier Members**: Access is **restricted**. Participation is only possible by becoming a **sponsor**.
- **Operators**: Open to participation (EVA members or not) if:
  - Invited by the **EVA**,
  - Invited by a **sponsoring supplier**, or
  - By paying a **registration fee**.
- **EVA Partners\***: Access with a **registration**

\*This may include trade journalists, trade show organizers...



## **Accommodation**

Your accommodation at Le Méridien is included in one of the selected packages (2 or 3 nights). If you wish to book additional nights outside of your package, please contact Julie Barth at [jb@vending-europe.eu](mailto:jb@vending-europe.eu) to check availability and benefit from the preferential rate.

## **Event Entrance Tickets**

### **PACKAGES**

- **ADMISSION TICKET ALL INCLUDED (9-12 SEPT) – 1,400€**  
Admission, accommodation (3 nights) & meals
- **ADMISSION TICKET ALL INCLUDED (9-11 SEPT) – 1,220€**  
Admission, accommodation (2 nights) & meals
- **ADMISSION TICKET ALL INCLUDED (10-12 SEPT) – 1,220€**  
Admission, accommodation (2 nights) & meals
- **Accompanying person 1 night - 25€**  
Double room & breakfast included
- **Accompanying person 2 nights - 50€**  
Double room & breakfast included
- **Accompanying person 3 nights - 75€**  
Double room & breakfast included

### **A LA CARTE**

- **EVEX Welcome Evening - 9 Sept - 160€**  
Welcome Cocktail & Dinner
- **Admission ticket with Lunch - 10 Sept - 130€**  
2 gourmet coffee breaks included



- **Admission ticket with Lunch, Boat Cruise & EVEX Gala Dinner - 10 Sept - 360€**  
2 gourmet coffee breaks included
- **EVEX Gala Dinner & Celebration of NAVSA's 70 years - 10 Sept – 230€**  
Boat Cruise & Dinner
- **Admission ticket with Lunch - 11 Sept - 130 €**  
2 gourmet coffee breaks included
- **Admission ticket with Lunch & Closing Dinner - 11 Sept - 280€**  
2 gourmet coffee breaks included
- **Closing Dinner - 11 Sept - 150€**
- **Admission ticket - 12 Sept - 80€**  
A gourmet coffee break included

### **Currency & VAT Information**

- **All prices are in EURO and exclude VAT.**
- **Ticket prices are also quoted excluding VAT.**

In accordance with Article 53 of Directive 2006/112/EC, if the services consist of granting access to an event, the place of supply is considered to be the country where the event actually takes place. VAT will therefore be charged in that country, regardless of the customer's VAT status (whether taxable or not).

**The following VAT rates will be applied on the final invoice:**

- **25% VAT on packages and admission tickets**
- **13% VAT on food and beverage options**

**End date for registration: 26/08/25.**



## **Payment**

**Please note that payment for the event can be made by card (Visa, Mastercard only) or bank transfer in EURO.**

*A bank transfer can be made in EURO to the following account:*

**Account holder:** European Vending & Coffee Service Association aisbl

**Bank account no.:** 310-0912858-77

**IBAN:** BE 80 310 091 28 58 77

**BIC:** BBRU BE BB

**Swift:** BBRU BE BB 100

**Bank name:** ING

**Bank address:** Rond-Point Robert Schuman 8 – B-1040 Brussels – Belgiu

*Please use as reference for payment, the communication SO + number on the confirmation order. Your registration will be validated after receipt of your payment and an invoice will be sent for your accountancy in the coming days*

**Term of payment:** upon receipt of the invoice. Proof of payments can be requested to the participants on the day of the event & entrance can be refused by the organiser in case of non-payment.

## **Confirmation of Registration**

A confirmation of registration will be sent to each registrant by email after the online registration.

## **Data protection policy and declaration of consent**

The following data protection policy refers to the data that you enter in the EVEX 2025 registration site. The registration site enables the user to enter personal or business data (email addresses, names, and postal addresses), the user reveals such information on an expressly voluntary basis.

## **Our data protection policy**

To ensure a smooth organisation of the event, we strive to collect some information on our customers and business partners. At the same time, the protection of data is something we take very seriously. Our customers and business partners should be aware of our policy with regard to personal data, and we give the opportunity to influence how their data are collected, processed and used.



## **The online registration**

Various data is required in order to register for EVEX 2025 & purchase a ticket. Your data is collected in this context will be processed for the purpose of selling tickets and carrying out the transaction in the context of the respective event.

All payment information transmitted by the participant is kept confidential and will be used solely for the purpose of the event. The financial information will not be transmitted to a third-party or sold for commercial gain. The requested identity card/passport number will only be used for the purpose of your hotel booking management & will not be kept in our database.

## **Declaration of consent to the processing of my data**

The consent to the processing, use of and transfer of personal data is valid from the point in time at which consent to this data protection policy is granted. This consent can be withdrawn with future effect at any time.

## **Declaration of consent**

I hereby consent to the collection, processing and use for the purposes specified above of my personal data as transferred to EVA, the European Vending & Coffee Service Association, in the course of my registration as a user of the EVEX 2025 registration site. My account may be stored for an unlimited time but can be deleted at any time upon request to the EVA: vending@vending-europe.eu.

By participating in the event, I consent to the EVA sharing my personal data (Company Name, First Name, Last Name) with other participants through an attendees list distributed during the event, as well as for networking purposes among participants. I also agree that my email address and phone number may be shared exclusively with exhibitors for commercial contact purposes. Furthermore, I consent to the use of any photos or videos in which I appear by the EVA for inclusion in newsletters, on the event registration site, and on the EVA's official website and social media platforms, for informational and promotional purposes related to the event.

I hereby consent to my personal details being added to the EVA database. I also agree to the internal storage of my data for an indefinite period, unless I make an explicit request for its removal from the database and mailing lists.

My personal data may be used for commercial and/or marketing purposes, including the promotion of future EVA events.

I understand that I have the right to access and rectify any personal information provided. To do so, I may contact EVA at: vending@vending-europe.eu.

I acknowledge that I may withdraw my consent at any time, with future effect.



## **Cancellation Policy**

### ***By the participant***

In case of cancellation by the participant after registration, no refund is possible. Changes of participant(s):

Organisations/companies can proceed to change names of participants of the same organisation/company until one week before the event, free of charge.

### ***By the organiser***

If the organiser cancels the event for any reason other than *force majeure*, registration fees are refunded to registered participants. However, refunds are limited to the amount paid by the participants. The organiser is not liable for any other loss or expenses incurred by participants as a consequence of the cancellation. In the case that the event would be cancelled, postponed or relocated on account of fire, flood, riot, earthquake, civil commotion, decisions taken by the national and/or local authorities, weather conditions, strikes, lock-out, labour disturbances, explosions, sabotage, accident, terrorism, war, acts of God or any other causes or casualties beyond the control of the organiser, no refund shall be made. Participants to the EVEX 2025 waive all claims for damage in this case.

## **Contact**

### **EVA**

Julie Barth  
Head of Administration & Events  
Mobile : + 32 (0) 475 61 28 63  
E-mail: [jb@vending-europe.eu](mailto:jb@vending-europe.eu)





**9-12 septembre 2025, Split – Croatie**

## **Conditions générales**

### **Organisateur**

**EVEX aura lieu du 9 au 12 septembre à Split, en Croatie.** L'événement est organisé par l'European Vending & Coffee Service Association (EVA - A.I.S.B.L.), dont le siège social est situé au 44 Rue Van Eyck, 1000 Bruxelles, Belgique. Numéro de TVA : BE 0420 516 576. Numéro de FNI EVEX : HR-29235525841

### **Programme**

**Le programme complet de l'événement est disponible sur le site d'inscription.**

Voici un aperçu de ce qui vous attend

- **Réception de bienvenue** - Commencez par un cocktail et un dîner de bienvenue exquis le mardi 9 septembre.
- **Salon professionnel** - Découvrez les dernières innovations et solutions de l'industrie pendant 2,5 jours.
- **Assemblée générale d'EVA, conférences avec des intervenants internationaux, ateliers pour les gestionnaires** - Plongez dans 2,5 jours de conférences et d'ateliers très instructifs, soutenus par un système d'interprétation efficace.
- **Événements sociaux** - Profitez de dîners, déjeuners et pauses-café exclusifs.
- **Activités de mise en réseau** - Y compris une croisière en bateau pittoresque depuis la marina privée de l'hôtel !

### **Venues**

EVEX aura lieu au Méridien Lav, Split, situé à Podstrana à 8 km de Split, un hôtel 5 étoiles offrant un cadre exceptionnel pour un événement international de distribution automatique. L'hôtel offre un cadre exceptionnel pour l'organisation d'un événement international de distribution automatique : Grijevacka, 2A, Podstrana, Split 21312, Croatie.

### **Installations événementielles ultramodernes**

- Salles de réunion équipées d'une technologie audiovisuelle de pointe.





- Des espaces intérieurs et extérieurs polyvalents, pour des conférences, des mises en réseau et des présentations de produits.
- Un port de plaisance privé, offrant un cadre exclusif au bord de l'eau.

### **Hébergement et services**

- 378 chambres et suites modernes avec vue imprenable sur l'Adriatique
- Des options de restauration haut de gamme, proposant une cuisine méditerranéenne et des spécialités locales.
- Un centre de bien-être et de spa de classe mondiale, pour se détendre après une journée de travail intense.

### **Accessibilité**

- À seulement 30 minutes de l'aéroport international de Split.

Avec son cadre élégant, ses équipements modernes et son service haut de gamme, Le Méridien Lav est l'endroit idéal pour accueillir EVEX 2025, et mêler harmonieusement travail, réseautage et détente.

Pour plus d'informations sur l'hôtel : [cliquez ici](#)

**Dîner de gala de l'EVEX et célébration du 70e anniversaire de la NAVSA - 10 septembre.** La soirée débutera par une **croisière** pittoresque au départ du port de plaisance privé de l'hôtel, offrant une perspective unique de la côte adriatique. La croisière sera suivie d'un dîner festif au cœur de Split, à l'élégant **Roof 68**. Après le dîner, les participants seront ramenés en bus à l'hôtel Le Méridien.

Code vestimentaire : Tenue élégante.

Pour plus d'informations sur le Roof 68 : [cliquez ici](#).

### **Lignes directrices pour l'accès aux événements**

- **Membres fournisseurs d'EVA** : Accès moyennant des frais d'inscription.
- **Membres de l'association nationale EVA** : Accès moyennant des frais d'inscription.
- **Non-membres fournisseurs d'EVA** : L'accès est **restreint**. La participation n'est possible qu'en devenant **sponsor**.
- **Gestionnaires** : Ouverts à la participation (membres de l'EVA ou non) si :
  - invités par l'**EVA**
  - Invités par un **fournisseur sponsor**, ou
  - en payant des **frais d'inscription**.
- **Partenaires d'EVA\*** : Accès avec une **inscription**

\*Il peut s'agir de journalistes spécialisés, d'organiseurs de salons professionnels...



## **Hébergement**

Votre hébergement à Le Méridien est inclus dans l'un des forfaits sélectionnés (2 ou 3 nuits). Si vous souhaitez réserver des nuits supplémentaires en dehors de votre forfait, veuillez contacter Julie Barth à [jb@vending-europe.eu](mailto:jb@vending-europe.eu) pour vérifier la disponibilité et bénéficier du tarif préférentiel.

## **Billets d'entrée à l'événement**

### **FORFAITS**

- **TICKET D'ENTRÉE TOUT COMPRIS (9-12 SEPT) - 1.400€**  
Entrée, hébergement (3 nuits) et repas
- **TICKET D'ENTRÉE TOUT COMPRIS (9-11 SEPT) - 1.220€**  
Entrée, hébergement (2 nuits) & repas
- **TICKET D'ENTRÉE TOUT COMPRIS (10-12 SEPT) - 1.220€**  
Entrée, hébergement (2 nuits) & repas
- **Accompagnant 1 nuit - 25€**  
Chambre double et petit déjeuner inclus
- **Accompagnant 2 nuits - 50€**  
Chambre double et petit déjeuner inclus
- **Accompagnant 3 nuits - 75€**  
Chambre double et petit déjeuner inclus

### **A LA CARTE**

- **Soirée de Bienvenue EVEX - 9 sept**  
Cocktail de bienvenue et dîner - 160€
- **Ticket d'entrée avec Déjeuner - 10 sept - 130€**  
2 pauses café gourmandes incluses



- **Ticket d'entrée avec Déjeuner, Croisière en Bateau et Dîner de Gala EVEX - 10 sept - 360€**  
2 pauses café gourmandes incluses
- **Dîner de Gala EVEX et Célébration des 70 ans de NAVSA - 10 sept - 230€**  
Croisière et Dîner
- **Ticket d'entrée avec Déjeuner - 11 sept - 130€**  
2 pauses café gourmandes incluses
- **Ticket d'entrée avec Déjeuner et Dîner de Clôture - 11 Sept - 280€**  
2 pauses café gourmandes incluses
- **Dîner de Clôture - 11 sept - 150€**
- **Billet d'entrée - 12 sept - 80€**  
Une pause-café gourmande incluse

### **Informations sur les devises et la TVA**

- **Tous les prix sont exprimés en euros et s'entendent hors TVA.**
- **Les prix des billets sont également indiqués hors TVA.**

Conformément à l'article 53 de la directive 2006/112/CE, si les services consistent à donner accès à un événement, le lieu de prestation est considéré comme étant le pays où l'événement a effectivement lieu. La TVA sera donc facturée dans ce pays, quel que soit le statut TVA du client (assujetti ou non).

### **Les taux de TVA suivants seront appliqués sur la facture finale :**

- **25 % de TVA sur les forfaits et les billets d'entrée**
- **13% de TVA sur les options de nourriture et de boissons**

**Date limite d'inscription : 26/08/25.**



## **Paie ment**

**Veillez noter que le paiement de l'événement peut être effectué par carte (Visa, Mastercard uniquement) ou par virement bancaire en euros.**

*Un virement bancaire peut être effectué en euros sur le compte suivant :*

**Titulaire du compte :** European Vending & Coffee Service Association aisbl

**Numéro de compte bancaire :** 310-0912858-77

**IBAN:** BE 80 310 091 28 58 77

**BIC:** BBRU BE BB

**Swift:** BBRU BE BB 100

**Nom de la banque :** ING

**Adresse de la banque :** Rond-Point Robert Schuman 8 – B-1040 Brussels – Belgiu

*Veillez utiliser comme référence pour le paiement, le numéro de communication SO + figurant sur l'ordre de confirmation. Votre inscription sera validée après réception de votre paiement et une facture vous sera envoyée pour votre comptabilité dans les prochains jours.*

**Délai de paiement :** à la réception de la facture. Une preuve de paiement peut être demandée aux participants le jour de l'événement et l'entrée peut être refusée par l'organisateur en cas de non-paiement.

## **Confirmation de l'inscription**

Une confirmation d'inscription sera envoyée à chaque personne inscrite par courrier électronique après l'inscription en ligne.

## **Politique de protection des données et déclaration de consentement**

La politique de protection des données suivante se réfère aux données que vous saisissez sur le site d'enregistrement d'EVEX 2025. Le site d'inscription permet à l'utilisateur d'entrer des données personnelles ou professionnelles (adresses électroniques, noms et adresses postales), l'utilisateur révélant ces informations sur une base expressément volontaire.

## **Notre politique de protection des données**

Afin d'assurer une bonne organisation de l'événement, nous nous efforçons de collecter certaines informations sur nos clients et partenaires commerciaux. Dans le même temps, nous prenons très au sérieux la protection des données. Nos clients et partenaires commerciaux doivent connaître notre politique en matière de données personnelles et nous leur donnons la possibilité d'influer sur la manière dont leurs données sont collectées, traitées et utilisées.



## **L'inscription en ligne**

Diverses données sont nécessaires pour s'inscrire à EVEX 2025 et acheter un billet. Les données collectées dans ce contexte seront traitées dans le but de vendre des billets et d'effectuer la transaction dans le cadre de l'événement en question.

Toutes les informations de paiement transmises par le participant restent confidentielles et ne sont utilisées que dans le cadre de l'événement. Les informations financières ne seront pas transmises à des tiers ni vendues à des fins commerciales. Le numéro de carte d'identité/passeport demandé ne sera utilisé que pour la gestion de votre réservation d'hôtel et ne sera pas conservé dans notre base de données.

## **Déclaration de consentement au traitement de mes données**

Le consentement au traitement, à l'utilisation et au transfert de données à caractère personnel est valable à partir du moment où le consentement à la présente politique de protection des données est accordé. Ce consentement peut être retiré à tout moment avec effet futur.

### **Déclaration de consentement**

Je consens par la présente à la collecte, au traitement et à l'utilisation, aux fins précisées ci-dessus, de mes données personnelles transférées à EVA, l'Association européenne de la distribution automatique et des services de café, dans le cadre de mon inscription en tant qu'utilisateur du site d'inscription EVEX 2025. Mon compte peut être stocké pour une durée illimitée mais peut être supprimé à tout moment sur demande à l'EVA : vending@vending-europe.eu.

En participant à l'événement, je consens à ce que l'EVA partage mes données personnelles (nom de la société, prénom, nom de famille) avec d'autres participants par le biais d'une liste de participants distribuée pendant l'événement, ainsi qu'à des fins de mise en réseau entre les participants. J'accepte également que mon adresse électronique et mon numéro de téléphone soient communiqués exclusivement aux exposants à des fins de contact commercial. En outre, je consens à ce que l'EVA utilise toute photo ou vidéo dans laquelle j'apparais pour l'inclure dans les bulletins d'information, sur le site d'inscription à l'événement, sur le site officiel de l'EVA et sur les plateformes de médias sociaux, à des fins d'information et de promotion liées à l'événement.

Je consens par la présente à ce que mes données personnelles soient ajoutées à la base de données d'EVA. J'accepte également que mes données soient conservées en interne pour une durée indéterminée, à moins que je ne demande explicitement à ce qu'elles soient retirées de la base de données et des listes de diffusion.

Mes données personnelles peuvent être utilisées à des fins commerciales et/ou de marketing, y compris pour la promotion de futurs événements EVA.

Je comprends que j'ai le droit d'accéder à toute information personnelle fournie et de la rectifier. Pour ce faire, je peux contacter EVA à l'adresse suivante : vending@vending-europe.eu.

Je reconnais que je peux retirer mon consentement à tout moment, avec effet futur.



## **Politique d'annulation**

### ***Par le participant***

En cas d'annulation par le participant après l'inscription, aucun remboursement n'est possible. Changements de participants :

Les organisations/entreprises peuvent procéder au changement de nom des participants de la même organisation/entreprise jusqu'à une semaine avant l'événement, sans frais.

### ***Par l'organisateur***

Si l'organisateur annule l'événement pour une raison autre que la force majeure, les frais d'inscription sont remboursés aux participants inscrits. Toutefois, les remboursements sont limités au montant payé par les participants. L'organisateur n'est pas responsable des autres pertes ou dépenses encourues par les participants à la suite de l'annulation. Si l'événement est annulé, reporté ou déplacé en raison d'un incendie, d'une inondation, d'une émeute, d'un tremblement de terre, de troubles civils, de décisions prises par les autorités nationales et/ou locales, de conditions météorologiques, de grèves, de lock-out, de conflits sociaux, d'explosions, de sabotages, d'accidents, de terrorisme, de guerres, de catastrophes naturelles ou de toute autre cause ou circonstance indépendante de la volonté de l'organisateur, aucun remboursement ne sera effectué. Les participants à l'EVEX 2025 renoncent à toute demande de dommages-intérêts dans ce cas.

## **Contact**

### **EVA**

Julie Barth  
Responsable de l'administration et des événements  
Mobile : + 32 (0) 475 61 28 63  
E-mail : [jb@vending-europe.eu](mailto:jb@vending-europe.eu)

